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Protokoll  
Svenska Kanotförbundets Årsmöte  

19 mars 2022  
 

Årsmötet inleddes av Svenska Kanotförbundets ordförande Lars Martinsson som hälsade 
alla deltagare välkomna. Efter två år av helt digitala möten så är det extra roligt att kunna 
träffas på plats även om några är med digitalt. En viktig sak handlar om demokrati och 
tendenser till auktoritära tendenser som exemplifieras med Donald Trump i USA, Viktor 
Orban i Ungern och Putin i Ryssland. Corona har även inneburit att några länder har 
avslöjats med att införa totalitära åtgärder. Sverige är unikt med 1 000 år med lokalt 
självbestämmande som är grunden till vårt rättsväsende och till vår demokrati. I 
förlängningen är föreningarna en viktig gräsrotsnivå som med sin samverkan är kärnan i 
den svenska demokrati som har en djup och bred förankring. Allt mer välstånd, allt mer 
köp även tjänster som PT drar oss en bit från att alla är med och bidrar och utvecklar 
demokrati i sin ädlaste form. Processer, stadgar, styrelsearbete som baseras på 
diskussioner som leder till beslut där alla har möjlighet påverka är viktiga. Att respektera 
beslut och att respektera andras åsikter är viktigt när det inte finns några rätta svar. De 
beslut som tas behöver accepteras. Besluten utstrålar från forum där dialog förs och är 
inte en persons åsikt. Årsmötet är svensk kanots högsta instans. Vi deltar i en rörelse som 
driver den demokratiska utvecklingen, allas möjlighet vara med och utveckla och 
utvecklas.  
Lars öppnade sen mötet. 

 
 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet med 
den av förbundsstyrelsen upprättade röstlängden som grund.  
Röstlängden för årsmötet fastställdes till att omfatta 41 röster, enkel majoritet blir 21 
röster och kvalificerad majoritet blir 28 röster. 

 (DalaZ (2) Göran Hedström, Gävleborg (2) Anna-Karin Cavallin, Mellansvenska Ylva 
Johansson(3), Norrbotten (2) Henrik Strand, Skåne (4) Erik Tronsén (2) och Anders 
Olsson (2), Småland/Blekinge (3) Magnus Mattsson Mårn, Stockholm (7) Johan 
Hedman (2), Annika Lundborg (3) och Anne Ronkainen (2), Södermanland (3) Conny 
Edholm (2) och Jan-Erik Johansson (1), Uppland (2) Kerstin Öberg (1) och Kjell 
Lundgren (1), Västerbotten (1) Anders Danielsson, Västernorrland (2) Göran 
Peterson, Västra (8) Sten Andersson (3), Jörgen Hansson (2) och Kent-Åke Lundberg 
(3), Östergötland (2) Petra Edhag). 

  
 Dag höll en minnesstund där han lyfte fram några av de kanotvänner vi mist under 

2021. Dag valde att prata om tre personer, Ove Emanuelsson Tibro, Gunnar 
Utterberg Jönköping och Ragnar Falk Katrineholm och de stora insatser de gjort för 
svensk kanot. Stunden avslutades med en tyst minut för att hedra alla de 
kanotvänner som gått bort under det gångna året.  

 
 

2. Fastställande av dagordning för mötet. 
Årsmötet beslutade att godkänna föreliggande dagordning. 
 
 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande. 
Årsmötet har utlysts på www.kanot.com den 1 december 2021 samt har skickats till 
alla distrikt.  
Årsmötet ansåg att mötet var behörigt utlyst. 
 

http://www.kanot.com/
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4. Val av mötesordförande. 
Valberedningen föreslog Anna Iwarsson.  
Årsmötet beslutade att välja Anna Iwarsson till mötesordförande. 
 

 
5. Val av sekreterare för mötet. 

Valberedningen föreslog Anders Danielsson. 
Årsmötet beslutade att välja Anders Danielsson till mötessekreterare.   
 

 
6. Val av två personer som tillsammans med ordförande justerar mötets protokoll 

och tillika verkar som rösträknare. 
Valberedningen föreslog Annika Lundborg och Sten Andersson.  
Årsmötet beslutade att välja Annika Lundborg och Sten Andersson att justera 
dagens protokoll och vara rösträknare. 

 
 

7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse för det senaste 
verksamhetsåret. 

 
Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom rubrik för rubrik av mötesordförande. Några 
detaljer lyftes, Dag lägger till eller rättar det som lyfts i den slutliga berättelsen. Några 
frågor besvarades. 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen med de justeringar som 
Dag lägger till.  
 
Förvaltningsberättelsen 
Förvaltningsberättelsen presenterades kort av Dag Johansson. Några frågor 
besvarades och Dag utvecklade beskrivningen av några poster. 
 
Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkningen och röstade därmed 
ja till att lägga förvaltningsberättelsen och verksamhetsberättelsen med godkännande 
till handlingarna. 
 
 

8. Revisorernas berättelser samt fastställande av balans och resultaträkning för 
det senaste verksamhetsåret samt lekmannarevisorns rapport. 
Anna läste upp valda delar av den utsända revisionsberättelsen. Revisorerna 
tillstyrker att balans och resultat fastställs och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen för 
verksamhetsåret. Revisionsberättelsen är daterad den 26 februari 2021. 
 
Lekmannarevisorernas rapport, daterad den 15 februari 2022, lästes i valda delar upp 
av Mattias Thernström. Den skriftliga rapporten var utsänd och ligger på SKF: s 
hemsida. Lekmannarevisorerna lyfter de fortsatta utmaningar Corona medfört samt 
det fortsatta arbetet mot tidigare års trakasserier som styrelsen arbetat med under 
året. Den interna kontrollen är, enligt lekmannarevisorerna tillräcklig. De anser att 
Årsmötet kan bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet. 

 
 

9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning. 
Årsmötet beslutade med ledning av revisorernas berättelser att ge styrelsen 
ansvarsfrihet för förvaltningen under verksamhetsåret 2021. 
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10. Behandling av förbundsstyrelsens propositioner och av motioner som har 

kommit till förbundsstyrelsen senast den 1 december, enligt 2 kap 2 §. 

 
PROPOSITION nr 1 gällande uppdatering av Stadgarna efter beslut vid 
Riksidrottsmötet gällande sammansättning av styrelse och valberedning samt nytt 
namn för dopingkommissionen till Antidoping Sverige AB.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 

 PROPOSITION nr 2 gällande uppdatering till dagens situation av Stadgarna 1 kapitlet 
3§ gällande tillhörighet.    
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  

 
 

MOTION nummer 1 från Conny Edholm gällande stadgarna 2 kapitlet 2 § motioner. 
Efter dialog kom ett tilläggsyrkande från Anders Danielsson om ett tillägg i 2 kapitlet 
2§ andra stycket efter befintlig text ”Om yttrande saknas kontaktas föreningen för att 
den ska ges tillfälle att yttra sig över motionen. Styrelsen ansluter sig till 
tilläggsyrkandet, Conny drar tillbaka sin motion.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka tilläggsyrkandet. 

 
 
 MOTION nummer 2 från Västerbottens Kanotförbund gällande stadgarna 2 kapitlet 

2§ utformning av en motion. Styrelsen föreslår en viss justering av texten i den mall 
som föreslås bli en bilaga till stadgarna.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen gällande stadgeändringen och styrelsens 
justering av bilagan med hänsyn till utfallet i motion 1 samt att byta ordet ska till bör.  

 
 

PROPOSITION nr 3 gällande Allmänna tävlingsregler 2 kapitlet 1§. 
representationsregler.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 
PROPOSITION nr 4 ATR 4 kapitlet 1§ gällande stafett och viss justering av distanser 
i sprint. Viss dialog genomfördes. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 

 PROPOSITION nr 5 gällande justering av tävlingsregler för Drakbåt.  
 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 

MOTION nummer 3 från Conny Edholm gällande vilken bana stafett ska gå i mål 
på.  
Årsmötet beslutade att motionen är tillgodosedd genom ändringarna som föreslås i 
proposition nummer 6. 

 
 

PROPOSITION nr 6 gällande justering av vilken bana stafett ska gå i mål på.  
 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
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MOTION nummer 4 från Conny Edholm gällande Mötesplatser.  
Årsmötet beslutade att motionen ska anses besvarad med styrelsens redovisning i 
enlighet med styrelsens förslag.   

 
 

MOTION nummer 5 från Conny Edholm gällande anmälningsavgifter.  
Årsmötet beslutade att avslå motionen i enlighet med styrelsens förslag.   
 
 
MOTION 6 nummer från KK Mälarpiraterna gällande anmälningsavgifter. Kerstin 
Öberg ändrar motionen till att enbart gälla fri prissättning inom kanotslalom och 
störtlopp 2022. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka den justerade motionen om fri prissättning för 
grenarna kanotslalom och störtlopp 2022. 

 
 
 TILLÄGGSPROPOSITION gällande justering av de allmänna tävlingsreglerna (ATR) 

och de tävlingstekniska reglerna (TTR) som främst grundar sig på justeringar 
beslutade vid Internationella Kanotförbundets (ICF) kongress 2021. 

 Årsmötet beslutade om att tilläggspropositionerna kan behandlas. 
 
 ATR Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
  
 TTR Drakbåt Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
  
 TTR Maraton Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
  
 TTR Sprint Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
  
 TTR Störtlopp Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
  
 TTR Kanotslalom Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. Kerstin Öberg 

reserverade sig mot beslutet. 
  
 TTR parallellslalom Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
 TTR kajakcross som även ändrar namn till extremslalom. Under dialogen föreslog 

Kerstin Öberg ett tillägg med ordet par i kontexten 2 par uppströmsportar. 
 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen med tillägget av ordet par. Kerstin 

Öberg reserverade sig mot beslutet. 
 

 
11. Fastställande av föreningarnas årsavgift till Förbundet. I och med punkt 11 

behandlades även PROPOSITION nr 7. Styrelsen föreslår oförändrad beräkning 
av avgiften även 2023.  
Årsmötet beslutade att fastställa grundavgiften till 200kr/klubb och att årsavgiften 
baseras på 80kr/medlemsadress med konsumentprisindex den 1april 2019 som 
grund för uppräkning den 31 januari för innevarande år. Höjning genomförs med 
avrundning till hel krona. Avgiften gäller 2023. 
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12. Fastställande av sanktionsavgift. I och med punkt 12 behandlades även 
PROPOSITION nr 8. Styrelsen föreslår oförändrad avgift även 2023.   
Årsmötet beslutade att fastställa sanktionsavgiften för 2023 till 300 kr för alla 
tävlingar samt en rörlig avgift för sprint- och maratontävlingar på 20 kr/deltagare om 
det är fler än 20 deltagare i klasserna H/D 18 och äldre.  
 
 

13. Fastställande av högsta belopp för anmälnings- och protestavgift. I och med 
punkt 13 behandlades även PROPOSITION nr 9. Avgiften gäller 2022. Styrelsen 
föreslår justerade avgifter 2022 och 2023.   

 
Maraton, Surfski, Kanotslalom, Störtlopp och SUP  
Storleken på startavgiften ska finnas med i sanktionsansökan    fri            
 

 Drakbåt 
 Högsta belopp för anmälningsavgifter för Drakbåt 2 000 kr/lag.  

 
Polo 
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo A-turnering  500 kr/lag.  
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo B-turnering   300 kr/lag. 
Om bassänghyran ligger på en sådan hög nivå att ett arrangemang inte kan 
genomföras utan förlust kan arrangören efter dialog med ansvarig kommitté få 
dispens för en högra avgift.   
 
Riktlinjer för domaravgifter på svenska kanotpoloturneringar   
A-turnering 50kr/match/lag om domare har minst domarutbildning steg 2-3.  
B-turnering 100kr/lag/turnering om dömande domare har minst domarutbild.steg 1-2. 
 
Övriga grenar 
Högsta belopp anmälningsavgift (HBA) K1/C1 för ungdomar           100 kr  
HBA K2/C2 för ungdomar (35kr/sittbrunn)     130 kr  
HBA K4/C4 (gäller även stafett) för ungdomar (40kr/sittbrunn) 160 kr  
HBA K1/C1 för H/D-18 och äldre        160 kr  
HBA K2/C2 för H/D-18 och äldre (100kr/sittbrunn)        200 kr  
HBA K4/C4 (gäller även stafett) för H/D-18 och äldre (60 kr/sittbrunn) 240 kr  
 
Ett medskick finns om att ansvarig kommitté ska uppmuntra besättningar över 
klubbgränser för ökat deltagande. 
 
Högsta avgift får tas ut när det är hög klass på arrangemanget inom de områden 
arrangören ansvarar för. Grenkommittén kan efter fråga från arrangör göra avsteg 
från ovan om nivån är jämförbar med gällande beslut. Det gäller när en tävling 
arrangeras på ett annorlunda sätt och beräkning av avgiften kompliceras.    
 
Alla grenar  
Avgifter gäller för kanot/lag.    
 
 
Protestavgift     500 kr 
 
Årsmötet beslutade att fastställa anmälningsavgiften enligt ovanstående för 2022 
och 2023. 
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14.  Genomgång av verksamhetsplan med ekonomisk plan för innevarande 
verksamhetsår.  
Verksamhetsplan och Ekonomisk plan gicks igenom av Dag. Förstärkning av 
anställningar genom ökade anslag från Svenskt friluftsliv samt återstartsstöd var ett 
par av många punkter Dag lyfte. Några förtydliganden gjordes. 
 
Årsmötet ansåg att styrelsens information uppfyller årsmötets krav. 

 
 

15.  Antagande av Förbundets officiella kungörelseorgan 
 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag med www.kanot.com som officiellt 
kungörelseorgan för 2022.  
 
 

16.  Val av förbundsordförande, även ordförande i förbundsstyrelsen, för en tid av 
ett år. 
Valberedningen föreslår Lars Martinsson.  
 
Årsmötet beslutade att välja Lars Martinsson till förbundsordförande för en tid av ett 
år. 
 
 

17.  Val av tre övriga ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  
Valberedningen föreslår omval av Marcus Remmerfors, Astrid Landgren Patterson 
och Lena Norrman. 
 
Årsmötet beslutade att välja Marcus Remmerfors, Astrid Landgren Patterson och 
Lena Norrman till ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  

 
 

18.  Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen att granska 
verksamhet, räkenskaper och förvaltning inom förbundet för en tid av ett år.  
Valberedningen föreslår Monika Lindgren. 
 
Årsmötet beslutade att välja Monika Lindgren till auktoriserad revisor för en tid av ett 
år. 
 
 
Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen som 
suppleant för en tid av ett år. 
Valberedningen föreslår Tapio Kostet. 
 
Årsmötet beslutade att välja Tapio Kostet till suppleant för den auktoriserade 
revisorn för en tid av ett år. 

 
 

Val av en lekmannarevisor att granska Förbundets verksamhet för en tid av ett 
år. 
Valberedningen föreslår Stenne Olsén. 
 
Årsmötet beslutade att välja Stenne Olsén till lekmannarevisor för en tid av ett år. 
 

http://www.kanot.com/
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Val av en suppleant för lekmannarevisorn att granska Förbundets verksamhet 
för en tid av ett år. 
Valberedningens föreslår Mattias Thernström.  
 
Årsmötet beslutade välja Mattias Thernström till suppleant för lekmannarevisorn på 
en tid av ett år. 

 
 

19.  Beslut om val på 2 år av antal övriga ledamöter som krävs i disciplinnämnden.   
 

Årsmötet beslutade att välja en ledamot till disciplinnämnden för en tid av ett år. 
 
 
20a. Val av ordförande i Disciplinnämnden. 

 Valberedningens föreslår Heléne Lindblad Jonsson som ordförande. 
 

Årsmötet beslutade att välja Heléne Lindblad Jonsson till ordförande i 
disciplinnämnden för en tid av ett år. 
 

 
20b. Valberedningen föreslår Per Oehme som ledamot i disciplinnämnden för en tid av 2 

år.   
 

Årsmötet beslutade att välja Per Oehme som ledamot i disciplinnämnden på 2 år. 
 
 
21. Val av ordförande och två ledamöter av valberedningen för en tid av ett år.   

Magnus Mattsson Mårn lämnar förslag om att Katrin Sandberg väljs till ordförande. 
 
Årsmötet beslutade att välja Katrin Sandberg till ordförande i valberedningen för en 
tid av ett år. 
 
 
Förslag till ledamöter i valberedningen Thomas Claesson och Sanna Wahlén 
lämnades av Magnus Mattsson Mårn. 
 
Årsmötet beslutade att välja Thomas Claesson och Sanna Wahlén till ledamöter i 
valberedningen för en tid av ett år. 
 
 
 

Mötets avslutning  
Dag och Lars tackade mötesordförande Anna Iwarsson för ett väl genomfört möte 
genom att dela ut ett bevis för pengar som satts in till Unicef och lottpaket från 
svenska spel. Även mötessekreterare och justeringsmän får ett lottpaket som tack för 
sina insatser. 
 
Årsmötet avslutades av förbundsordförande Lars Martinsson och nämnde de fina 
förutsättningar Förbundet har och de förstärkningar som genomförs genom 
anställning av projektledare inom friluftsliv samt Helene Ripa som kommunikatör. Lars 
tackade även för inlämnade motioner och genomförda dialoger.  
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Därefter informerade Lars om årets; ledare Cecilia Velin KK Eskimå, talang Rebecka 
Georgsdotter Nyköpings, kanotist Martin Nathell Ängelholm och Dennis Kernen 
Nyköping för VM-guld K2 1000m. Årets pristagare kommer att få motta sitt pris vid 
lämpliga tävlingar under 2022.  

 
Avtackning   
Lars Martinsson tackade Mikael Stensils för mångårigt jobb i valberedningen de flesta 
som ordförande. 
 
 
 
Mötessekreterare    Mötesordförande 

 
 
 

 
Anders Danielsson   Anna Iwarsson 
 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
 
 
 
 
Annika Lundborg    Ronny Nilsson    


